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Geachte commissie,

Mijn naam is Grad Peeters voorzitter Wijkraad Rond de Kazerne.
De wíjk waar de komende tijd planologísch grote wíjzígingen zullen plaatsvínden
Meer concreet "het voormalige Kazerneterrein" en "de Lichtenberg".

Mijn pleidooivanavond naar u heeft betrekking qp het "Bestemming5plan Woongebieden 2019"

Onze concrete vraag aan u :

Stel de vaststelling van dit beleidsstuk uit, en indien u dit toch wil vaststellen; sluit dan , voorlopig
het gebied Kazerneterrein en Lichtenberg hieruan uit.

Waarom vragen wij dat ?

Laten we voorop stellen dat we niet tegen de huidige planvorming van dit gebied zijn. lntegendeel
Het initiatief van uw raad om terug de regie te nemen over de toekomstige planologische
ontwíkkeling ondersteunen wíj van harte.

Wij willen dat er bij de ontwikkeling zo veel als mogelijk invulling gegeven wordt aan de
structuurnota van 2016 die voor dit gebied is vastgesteld:

. overgangsgebied van stedenbouwkundige bebouwing naar natuurgebied Kempenbroek,
o Nadruk op sport ,zotg, educatie en maatschappelijk culturele activiteiten,
. Parkachtig landschap
. en open structuur.

Dit moet het uitgangspunt zijn !

Dat er ter financiering, c.q. exploitatie hiervan enise woningbouw, eventueel nodig zou kunnen
zijn, begrijpen we. Mits natuurlijk goed ingepast.

Aangezien veel wijkbewoners betrokken zijn bij het vooronderzoek naar toekomstige activiteiten en
functies op beide locaties, is het een verkeerd signaalom nu deze beide locaties in het nleuwe
bestemmingsplan 'woongebieden 2019' onder te brengen.

Met name de wijze waarop de aanvulling van functies met Horeca 1 en bijbehorende
parkeergelegenheid op de L¡chtenberg 'ambtshalve' in dit nieuwe bestemmingsplän wordt
opgenomen, wekt wrevel en achterdocht omdat er klaarblijkelijk geen inspraak c.q. zienswijzen
hierop meer mogelijk zijn en deze er ook niet eerder geweest zijn.
Alleen een gang naar de rechter blijft open en dat is niet wat wij willen.

Wij zijn van mening dat de hier ingezette route van vooronderzoek, haalbaarheidsstudie en
vervolgens bestemmingsplan-aanpassing gevolgd moet worden, zodat een degelijke democratische
besluitvorming kan plaats vinden. En er niet op voorhand al openingen tot n¡euwe bestemmingen
gecreëerd worden die zaken onomkeerbaar maken.



Kortom
¡ Laat het traject correct verlopen.
¡ Wüzig de bestemmingsplannen pas op het moment dat er duidelijkheid is over de gewenste

en goedgekeurde invulling.
¡ Er is in ieder geval nu geen noodzaak om dit voor dit gebied te wijzigen.
o Vermijd elke schijn van "voorgebakken zijn".
¡ Sluit het Kazerneterrein en Lichtenberg voorlopþ uit van dit bestemmingsplan.

Dank u wel!


